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ZPRÁVY  Z  OBCE

POPLATKY - 2014POPLATKY - 2014

Naše obec přešla od 1.1.2014 na nový systém svozu odpadu z domácností. Na základě výsledků ankety, která proběhla v před-
chozích číslech Zpravodaje, byl zjištěn zájem o řešení svozu bioodpadu. Na tento popud jednal starosta se svozovou firmou AVE 
Čáslav a od nového roku bude svoz odpadu probíhat takto: 

KOMUNÁLNÍ ODPAD - odvoz po celý rok 1x za 14 dní vždy v lichou středu 

BIOODPAD - odvoz v letním období 1x za 14 dní 
Svoz bioodpadu se předpokládá od poloviny května do konce listopadu, bude sjednáno 13 svozů. 

Ke každé nemovitosti bude zdarma přidělena ještě jedna hnědá popelnice na bioodpad o objemu 240 litrů. Obec tyto nádoby 
obdrží od firmy AVE a  v průběhu dubna budou občanům dopraveny. Každý potvrdí převzetí  nové popelnice na zápůjčním listu, 
jehož kopii si dobře uschová. Zápůjčka je zdarma, ale v případě poškození nebo odcizení popelnice, si bude občan muset pořídit 
novou popelnici na vlastní náklady. 
Upřesnění všech informací týkajících se nového svozu bioodpadu, proběhne nejpozději na březnovém  zasedáních ZO. Občané 
budou informováni veřejným rozhlasem, na internetových stránkách obce a v dalším čísle Zpravodaje. Věříme, že tato změna 
přispěje ke zlepšení služeb našim občanům.

Konají se vždy druhé pondělí v měsíci od 18:00 ho-
din střídavě ve všech třech obcích.

Rozpis únor – duben 2014:
� 10. 2. 2014  –   Přibyslavice, 
   sál místního pohostinství 

� 10. 3. 2014  –   Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

� 14. 4. 2014  –   Kozohlody, sál místní hospody 

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE Obecní úřad ve Vlkanči upozorňuje občany, že probíhá vybírání 

poplatků za odvoz komunálního odpadu (popelnic). Sazba po-
platků pro občany s trvalým pobytem je 500,- Kč/osobu. Sazba 
poplatku pro fyzickou osobu, která má ve vlastnictví stavbu urče-
nou nebo sloužící k individuální rekreaci, ve které není hlášena k 
trvalému pobytu žádná fyzická osoba, činí 900,- Kč/objekt. 

Dále se na OÚ vybírají poplatky ze psů. Za jednoho psa je stano-
ven poplatek ve výši 100,- Kč/rok, za druhého a každého dalšího 
psa poplatek ve výši 200,- Kč/rok.

Poplatky jsou splatné do konce března 2014.

ZMĚNA OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY O ODPADECH
Na veřejné schůzi ZO dne 11.11.2013 byl schválen dodatek k obecně závazné vyhlášce o odpadech. Výše poplatků zůstává stále 
beze změn - za odvoz komunálního odpadu 500,-Kč/osobu/rok, pro trvale hlášené obyvatele a 900,-Kč/objekt/rok, pro chalupáře. 

Změna se týká osvobození od poplatků - od poplatku budou osvobozeny:
�  děti do 3 let, i ty které v daném roce, kdy je poplatek vybírán, dovrší 3 roky
�  trvale hlášení obyvatele, kteří celoročně pobývají v zahraničí
�  trvale hlášení obyvatele, kteří mají v obci dvě nemovitosti, z nichž jednu nikdo neobývá, 
 tito občané platí pouze 500,-Kč/osobu a za druhý objekt již neplatí 

POZOR !!! POZOR !!! POZOR !!! POZOR !!! POZOR !!! POZOR !!! POZOR !!!

NOVÉ NASTAVENÍ SVOZU KOMUNÁLNÍHO ODPADU A BIOODPADU
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USNESENÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE

V poslední době vyšlo V Kutnohorském deníku několik článků 
s informacemi o naší obci, nad kterými se mnozí z Vás asi po-
zastavovali. Jeden z článků se týkal výstavby nové kanalizace 
ve Vlkanči, kdy dotyčná novinářka zkomolila informace a psala 
o výstavbě kanalizace v Kluckých Chválovicích, namísto „ve Vl-
kanči v ulici na Klucké Chválovice“. Druhý článek, který vyšel na 
přelomu října a listopadu 2013, se týkal výsadby jabloní podél 
cesty k Lípkám v Kozohlodech, kterou prováděli členové SDH 
Kozohlody. Dotyčná novinářka tentokrát přiřkla tuto aktivitu SDH 
Vlkaneč a završila svoji kachnu tím, že vlkanečtí hasiči pořádali 
v Kozohlodech i vepřové hody. Posledním a vrcholným výmyslem 
paní novinářky byl článek, který vyšel 30.12.2013 pod názvem 
„Chovatelé dostanou peníze na výstavu“. Mělo se jednat o infor-
maci, že ČSCH Vlkaneč požádal obec Vlkaneč o finanční dar na 
pořádání Stolního bodování, které se bude konat v Dobrovítově. 

Pro srovnání odcituji článek, který na toto téma vyšel. „Místní or-
ganizace ČSCH Dobrovítov poslalo vedení obce Zbýšov dopisem 
žádost o příspěvek na bonitační výstavu králíků ve Vlkanči.“
Nejen že novináři, pokud se těmto lidem dá tak říkat, informace zís-
kané po telefonu komolí a převracejí, protože neumí naslouchat a 
neumí si dělat ani poznámky, když už si je nepamatují, ale není ani 
jejich snahou uvést věci na pravou míru. Neuznají ani po několika stíž-
nostech chybu a je jim jedno, že jsou vydané informace lživé a matou 
lidi, kteří je čtou. Je výsměchem, že takoví lidé pracují ve veřejných 
médiích a svou lajdáckostí, ledabylostí a arogancí poškozují ostatní, 
když citují jejich údajná slova. Vyvstává totiž podezření, že se i ostatní 
zveřejněné informace nezakládají na pravdě. Díky těmto lidem ztrácí 
jinak charakterní tisk svoji vážnost a získává nádech amatérského 
plátku, ve kterém nezáleží na obsahu, ale na množství informací (v 
tomto případě plků a kachen).    (Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

NOVINÁŘSKÉ KACHNY KUTNOHORSKÉHO DENÍKU

Vánoční stromy do našich obcí již neod-
myslitelně patří, jejich rozsvěcení o prvním 
adventu se stalo krásnou tradicí. V Koz-
ohlodech se slavnostní rozsvícení konalo 
v sobotu 30.listopadu od 18:00 hodin. O 
ozdobený stromeček a celý vánoční pro-
gram plný hudby a poezie, se postarali 
členové místního sboru dobrovolných ha-

sičů s místními dětmi. Zahřát se všichni 
zúčastnění mohli dobrým svařeným vínem 
a teplým čajem, k chuti přišlo i vánoční 
cukroví. Na závěr si všichni zanotovali 
známou vánoční píseň „Vánoce, Vánoce, 
přicházejí“. 
I v Přibyslavicích se tento den rozsvítil vá-
noční stromeček, postarali se o to přiby-

slavičtí hasiči a zahájili tak adventní čas.
Ve Vlkanči na návsi se nazdobený strome-
ček rozzářil 1.prosince v 17:00 hodin za 
účasti mnoha přihlížejících. Pan farář Petr 
Tobek navodil slovem adventní atmosféru 
a děti potěšily posluchače svými básnička-
mi. Starosta všem popřál krásné vánoční 
svátky a hodně zdraví do nového roku. 

TRADIČNÍ ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍCH STROMŮ

Tříkrálová sbírka se letos v  obcích Vlkaneč  a Kozohlody kona-
la 4.1.2014, pořádala ji Charita České republiky za spolupráce 
místních farníků. Byly použity tři pokladničky, jedna v Kozohlo-
dech (3.787,-Kč) a dvě ve Vlkanči (5.074,-Kč + 4.334,-Kč). Cel-

kový výtěžek sbírky tedy činí 13.195,-Kč. 
Všem, kdo přispěli na tuto charitu, patří velký dík. Poděkování 
patří i našim králům, kterými letos byli Miroslav a Lukáš Altmanno-
vi, Lukáš Volenec, Aneta Vavřičková, Monika Holubová, Kristýna 
Jonášová, Kristýna Vančurová, Eva a Jana Šlejtrovy. Doprovázeli je 
Helena Horáková, paní Jana Vavřičková a pan Josef Burian. 

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA

(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis z 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 14.10.2013 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádová Bohumila, 
Volenec Jiří 
Nepřítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav
Přítomní občané: 10

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Uzavřít smlouvu o úvěru č.0394193449 s Českou spořitelnou v hodnotě 500.000,-Kč.
� Provést inventury obecního majetku v r.2013.
� Uzavřít smlouvu o dílo s Ing.arch.Juklem na nový digitalizovaný územní plán obce za cenu 218.000,-Kč.
� Zveřejnit  informace o novém nastavení svozu odpadu na r.2014.
� Zveřejnit termín veřejné schůze, kde bude projednáván plán úprav veřejných prostranství.
� Provádět hlášení o konání ZO veřejným rozhlasem.
� Sestavení plánu kulturních akcí v našich obcích na rok 2014. 

Zápis ze 13. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11.11.2013 v Přibyslavicích
Přítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Vole-
nec Jiří, Zelená Marie
Nepřítomní zastupitelé: Novák Oldřich ml.
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Zelená Marie, Löwy Radek
Přítomní občané: 6

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Uvést v platnost novou obecní vyhlášku o odpadech dle schválených změn.
� Podat žádost o dotaci ze SFROM Středočeského kraje na opravu komunikace před poštou ve Vlkanči.
� Podat žádost o dotaci ze Státního fondu životního prostředí na odbahnění rybníku v Přibyslavicích.
� Uzavřít s ČEZ smlouvu o zřízení věcného břemene na obecní pozemek p.č.638/6 v k.ú. Kozohlody.
� Zveřejnit záměr na prodej části pozemku p.č.592/1 (cca 250 m2) na návsi v Přibyslavicích.
� Zajistit vánoční strom pro SDH Přibyslavice.
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Zápis ze 14. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 9.12.2013 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Janáček Zdeněk, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádo-
vá Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Volenec Jiří, Novák Oldřich ml.
Přítomní občané: 0

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Posunout zveřejnění záměru o prodeji pozemku p.č.592/1 (cca 250m2) na návsi v Přibyslavicích do doby, kdy bude vyhotoven  
 geometrický plán.
� Poskytnout finanční příspěvek ve výši 500,-Kč pro ČSCH Vlkaneč na pořádání soutěže „Stolní bodování“.
� Uzavření smlouvy s firmou ČEZ o zřízení věcného břemene na trafostanici a vedení VN na návsi ve Vlkanči.
� Provést účetně likvidaci poškozeného a nefunkčního majetku obce Vlkaneč před jeho inventarizací.
� Poskytnout finanční příspěvek ve výši 500,-Kč pro SDH Kozohlody na pořádání vánočního  koncertu v kostele Všech svatých 
 v Kozohlodech.            (Bohumila Semrádová, Kozohlody)

PŘ Í JMY Plánovaný

daňové příjmy fyzických osob ze závislé činnosti 1 120 000

daň. příjmy fyzických osob ze samostatné výd. činnosti 25 000

daň. příjmy fyzických osob z kapitálových  výnosů 120 000

daň z příjmu právnických osob 1 150 000

správní poplatky 2 500 000

daň z nemovitostí 700 000

poplatek za odpady 325 000

poplatek ze psů 18 000

poplatek ze vstupného 2 000

odvod z loterií a podobných her 20 000

správní poplatky 11 000

dotace 83 000

nájmy polí 42 000

prodej dřeva, 600 000

nájem lesních pozemků LD 180 000

nájem rybníky 3 100

přefakturace vodné,stočné 18 000

hlášení rozhlasem 1 020

nájem z bytů + přefakturace vodného 34 500

nájem z nebytových prostor 15 380

přefakturace energií 15 000

nájem lešení a ostatních pozemků,                 6 500

prodej stavebních pozemků 200 000

prodej pytlů 500

tříděný odpad 80 000

místní správa 5 000

úroky 5 000

celkem příjmy 7 280 000

z toho  

daňové příjmy 5 991 000

nedaňové příjmy 1 006 000

kapitálové příjmy 200 000

přijaté dotace 83 000

ROZPOČET  obce Vlkaneč na rok  2014

VÝDAJE Plánovaný

lesní hospodářství - pěstební činnost 95 000

lesní hospodářství - těžba 120 000

správa lesním hospodářství-hospodář 15 000

celospolečenské funkce lesů 8 000

pozemní komunikace 885 000

silniční doprava  - dopravní obslužnost 72 000

odvádění a čištění odpadních vod 160 000

úpravy drobných vodních toků 15 000

vodní  díla v zemědělské krajině 500 000

MŠ – rekonstrukce střechy, voda 17 000

ZŠ – příspěvek PO, voda 615 000

knihovny 25 000

kroniky 2 500

místní rozhlas 10 000

zpravodaj obce 11 000

ostatní činnosti a záležitosti kultury 43 500

tělovýchovná činnost 20 000

využití volného času dětí a mládeže 35 000

bytové a nebytové hospodářství 10 000

nebytové hospodářství 118 600

veřejné osvětlení 150 000

pohřebnictví 29 200

územní plánování 110 000

komunální rozvoj 175 000

nakládání s odpady 677 000

ochrana přírody a krajiny 480 800

ostatní správa  pro krizové stavy 10 000

požární ochrana 35 500

zastupitelské orgány 925 200

vnitřní správa 783 300

poplatky z účtů 14 000

pojištění majetku obce 18 000

ostatní fin. Operace odvody DPH 150 000

příspěvek SMS + rezerva na výdaje 66 000

celkem výdaje 6 401 600

z toho  

běžné výdaje 6 291 600

kapitálové výdaje 110 000

FINANCOVÁNÍ Plánovaný

Splátka úvěru na kanalizaci  vodu - 378 400

splátka úvěru  na kanalizaci -500 000

celkem financování - 878 400
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SBOR PRO  OBČANSKÉ  ZÁLEŽ ITOST I
Vážení občané, jsou za námi nejkrásnější dny v roce a jsme opět na 
začátku nového roku 2014.
Za uplynulé tři měsíce jsme písemně blahopřáli p. Schovancovi J., p. 
Janáčkové J. , p. Kociánové D., p. Burianovi V., p.  Novákovi J., p. 
Navrátilovi J., p. Formánkovi J., p. Tichému J.

Osobně jsme blahopřáli:  p. Pavlasové M., p.Jozsovi Š., p.  Hátlemu 
A., p. Zikmundové M.,p. Semerádovi J.
Všem jubilantům a Vám všem ostatním přeji do nového roku pevné 
zdraví, úspěch a pohodu v osobním i pracovním životě.

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

Hátle Antonín
75. narozeniny

Naši oslavenci:

Jozsa Štefan
75. narozeniny

Semerád Josef
80. narozeniny

Zikmundová Marie
80. narozeniny

Pavlasová Marie75. 
92. narozeniny

nejstarší občanka Vlkanče

Na podzim se konalo mnoho tradičních 
akcí spojených  převážně s adventem.
Dne 31.10 jsme se společně báli na „prů-
vodu strašidelných světýlek“. Všichni si s 
sebou přinesli roztodivná světýlka, ať už 
lampióny nebo vyřezávané dýně. Někteří 
dokonce přišli i ve strašidelných kostý-
mech. Na úvod jsme vypustili hallowenské 
balónky  na návsi a pak jsme společně za 
hlasitých strašidelných zvuků obešli celou 
Vlkaneč. Před školou nám ještě celý tý-
den svítily hallowenské dýně, které si děti 
samy vyrobily.
V pátek 15.11. jsme zahájili plavecký vý-
cvik v Kutné Hoře. Dětem se velice líbil 
a za 5 pobytů v bazénu se naučily velmi 
dobře plavat a nebát se vody. Žáci ZŠ mají 
na 1. stupni odplavat povinně celkem 40 
hodin v rámci tělesné výchovy. Děti z MŠ 
mají plavecký výcvik nepovinný. Letos nám 
OÚ Vlkaneč opět přispěl uhrazením polovi-
ny částky za dopravu do Kutné Hory. Dě-
kujeme.
V úterý 26.11. jsme navštívili divadelní 
představení „Jak se Honza dostal na hrad“ 
v Čáslavi. Pohádka byla plná kouzel a pís-
niček, všem se nám líbila.
V neděli 1.12. jsme rozsvícením vánočního 
stromu na návsi zahájili „advent“. Děti ze 
ZŠ vyrobily ozdoby a vánoční stromek jimi 
ozdobily. U stromečku si děti ze ZŠ a MŠ 
zazpívaly koledy a přednesly krátké básnič-
ky k adventnímu období.
Ve čtvrtek  5.12. nás navštívil Mikuláš a 
čert, děti za svou píli a svědomitost dosta-

ly svou „mikulášskou nadílku“. 
Zastavit se v předvánočním shonu a užít 
si  milého setkání  se svými nejbližšími 
je určitě velmi příjemné. Vánoční besídka 
takovou příležitostí je,  konala se třetí ad-
ventní neděli. Se svým vánočně laděným 
programem potěšily děti z MŠ i ZŠ všechny 
přítomné. Program byl složen z básniček, 
koled a veselého tancování. Tento krásný 
dárek nadělily všechny děti svým rodičům 
za jejich  lásku, ti je odměnili vřelým potles-
kem a málokteré oko zůstalo suché.
 

Poděkování patří všem, kteří se na přípra-
vě podíleli a hlavně našim dětem.
V ZŠ jsme se rozloučili se starým rokem ve 
pátek 20.12. besídkou ve třídě s připomenu-
tím vánočních zvyků. Pod stromečkem našli 
všichni dárek od svých kamarádů a radost a 
smích zněl celou školou. 
Do nového roku 2014 bych chtěla popřát 
nám všem hodně štěstí, zdraví, úspěchů a 
vzájemného porozumění. Ať nás celým ro-
kem provází radost a smích našich dětí. 

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

ZŠ  a  MŠ VLKANEČ

ČINNOST  MÍSTNÍCH  SPOLKŮ

 � Vánoční besídka žáků ŽŠ a MŠ Vlkaneč

SDH  VLKANEČ
Výroční valná hromada
Loňský rok náš SDH ukončil 30. 11. výroční valnou hroma-
dou, které se zúčastnila přibližně polovina členů. Schůzi za-

hájil pan starosta SDH minutou ticha za zemřelé členy. Potom 
jsme byli seznámeni s průběhem akcí, které jsme v tomto 
roce pořádali. 

Pro připomenutí jsme se podíleli na těchto akcích:
���Maškara
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SDH  KOZOHLODY
Oprava obvodové zdi u Obecního 
domu
V měsíci říjnu 2013 jsme provedli omítnu-
tí nově postavené zdi u Obecního domu.

Posvícenská taneční zábava
V sobotu 19.října 2013 jsme uspořáda-
li tradiční posvícenskou taneční zábavu. 
Hrála skupina Universum.

Vepřové hody
První listopadovou sobotu jsme opět při-
pravili vepřové hody. Role řeznického mis-
tra se i tentokrát velmi dobře zhostil p.Ja-
roslav Červinka. Bylo zde možné ochutnat 
různé zabíjačkové pochoutky (ovar, jitrni-
ce, tlačenku, zabíjačkovou polévku, prejt 
a kroupy). Někteří členové sboru také 
stihli zasadit 30 jabloní podél cesty z Koz-
ohlod na Kocandu.

Výroční valná hromada 
V pátek 29.listopadu 2013 se konala 
výroční valná hromada našeho sboru, na 
které byla zhodnocena činnost za uplynu-
lé období a připraven plán na příští rok.
Bylo též  některým členům předáno oce-
nění za věrnost a dlouholetou činnost v 
našem sboru.

Slavnostní rozsvícení vánočního stromu
V sobotu 30.listopadu 2013 členové na-
šeho sboru opět  postavili vánoční strom 
a zajistili jeho slavnostní rozsvícení. Začá-
tek programu byl naplánován na 18. hodi-
nu a celý jej uváděl p.Jaroslav Červinka. 
V programu vystoupil pan farář Petr To-
bek, děti z Kozohlod přednesly básničky 
s vánoční tématikou a hudební skupina 
Rolnička  zahrála několik známých koled. 
Letos také zarecitovali místní hasiči. Pro 
zahřátí se podávalo svařené víno a cuk-
roví. Prostranství okolo stromu bylo plné 
lidí, kteří tak společně přišli zahájit ad-
ventní čas. Na závěr jsme si společně za-
zpívali píseň „Vánoce,vánoce přicházejí“.      

Adventní koncert
V sobotu 21.prosince 2013 jsme uspo-
řádali v kozohlodském kostele  Všech 
svatých adventní koncert. Slavnostní od-
poledne zahájila p.Hana Klečáková, která 
přivítala přítomné i účinkující. Poté se ujal 
slova pan farář Petr Tobek, který ve svém 
proslovu  nastínil ten pravý smysl  Vánoc. 
Dále pak se ujala slova Hana Radilová, 
která celý program připravila společně se 
svými hosty a také jej uváděla. Zazněly 
opět krásné irské balady  v podání Hany 
Radilové na flétnu a doprovod klavír, nebo 
i známé skladby v obsazení kytara, klavír, 
harmonika a zpěv. V poslední části kon-
certu zaznělo několik lidových písní a vá-
nočních koled, které jsme si mohli společ-
ně zazpívat. Pro všechny přítomné to bylo 
příjemně strávené sobotní odpoledne.

Předvánoční procházka
V sobotu 22.prosince 2013 jsme uspo-
řádali předvánoční procházku. Trasa pro-

cházky vedla po silnici na Dolík, potom 
po lesní cestě do Kozohlod, kde na nás 
v Obecním domě čekalo malé pohoštění. 
Procházky  se zúčastnilo 21 lidí. Všem se 
líbila a už se vymýšlí trasa pro letošní rok.

Silvestrovské posezení 
Poslední loňskou akcí našeho sboru bylo 
tradiční rozloučení se starým rokem a 
přivítání roku nového. Uskutečnilo se v 
Obecním domě, hrála živá hudba a všich-
ni jsme se skvěle bavili do ranních hodin.

Plánované akce
Hasičský ples   1.2.2014, hraje kapela 
Universum
Oslava MDŽ    8.3.2014, hraje kapela 
Věnovanka
Na obě tyto akce jste srdečně zváni.  
SDH Kozohlody přeje všem občanům 
hodně štěstí, zdraví a spokojenosti roce 
2014.

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, 
Kozohlody)

 � Vepřové hody v Obecním domě v Kozohlodech

SDH  PŘIBYSLAVICE
Výroční valná hromada

Dne 22.11.2013 se konala v sále pohos-
tinství  výroční valná hromada sboru.  Jejími 
hosty byli zástupci obce, okrskový starosta 

p. Zeman a členové okolních sborů.  Byla 
zhodnocena činnost za uplynulé období a při-
praven plán akcí na příští rok. Následovalo 
občerstvení a volná zábava.

V sobotu 30. listopadu 2013 byl na návsi 
u autobusové čekárny postaven a rozsvícen 
vánoční stromek a  byl zahájen adventní čas. 

Plánované akce:
Hasičský ples  - 1. března 2014, hraje UNI-
VERSUM
Sbor dobrovolných hasičů přeje všem obča-
nům hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v 
roce 2014.

(Marcela Němcová, Přibyslavice)

���Okrsková soutěž
���Pouť
�  Dožínky
���Účast na hasičské slavnosti na Kačině
���Předávka vody v Přibyslavicích

Potom nás p. Klausová seznámila s finanční situací. Padlo i 
pár návrhů, jakým způsobem vydělané peníze nejlépe využít. 
Do našich řad byli přijati noví členové - Alžběta Časarová a 
Josef Klaus ml. Poté následoval projev starosty obce p. Pa-

vlase. Poděkoval členům SDH za odvedenou práci v obecním 
lese. I v letošním roce bychom chtěli v pracích pro obec po-
kračovat. Budeme pořádat maškarní ples, na kterém zahraje 
skupina NOBODY. Chceme se také účastnit různých soutěží 
pořádaných okrskovým SDH. 

Všem občanům přeji úspěšný nový rok 2014, hodně štěstí, 
zdraví a osobní spokojenosti.

        (Michaela Časarová, Vlkaneč)
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TJ-SOKOL VLKANEČ
V úvodních řádcích přeji všem čtenářům 
Zpravodaje zdraví a pohodu v novém 
roce, méně závisti a hlouposti kolem 
sebe a více lásky a porozumění.

Další informace je věnována právě lidské 
hlouposti a bezohlednosti. Zmiňuji se o 
tomto problému hned v úvodu svého pří-
spěvku, protože to naše členy velmi pobou-
řilo a dostalo se ke mně několik podnětů o 
zveřejnění v těchto listech. O víkendu 13.-
15.prosince 2013 došlo k porušení trav-
natého povrchu na fotbalovém hřišti pro 
nás nepochopitelnou  jízdou  autem. Stále 
spoustě lidem nedochází, co úsilí v dnešní 
uspěchané době stojí za tím, aby to v orga-
nizaci v rámci možností fungovalo. Neberte 
nám iluze a chuť do další činnosti. Ocenili 
bychom, kdyby se dotyčný přiznal, omluvil 
se nebo pomohl při našem snažení. Najde 
v sobě dost odvahy? 

Poučení pro ostatní !!!!! Hřiště slouží 
pouze ke sportovním účelům není uza-
mykatelné, může ho kdokoliv používat, 
ne ničit. Jakékoliv přejíždění a najíždění 
motorovými vozidly je zakázáno!!!!!!  

Fotbalové aktuality
Podzimní sezona byla ukončena. Pořadí v 
tabulce 11. místo. I když naši fotbalisté 
proměnili oproti jiným sezonám více šan-
cí v góly, na vyšší umístění to nestačilo. 
Jarní fotbalová soutěž začíná o víkendu 
22.-23.3. 2014. 

Vánoční zábava
Jako každoročně se přišli pobavit přízniv-
ci kapely Punc 25.12.2013 do místního 
sálu. Vysoká účast nám potvrdila správ-
nou volbu. 
Novoroční fotbálek
Již tradičně se příznivci kopané scházejí  
1. ledna na fotbalovém hřišti, kde si pro 
radost a zábavu zahrají  malou kopanou. 

Je také potřeba prověřit kondici po silves-
trovské oslavě. Letos se zúčastnilo 31 
příznivců tohoto sportu.

Novoroční turnaj ve stolním tenise
Uskutečnil se 11.1.2014 v sále místního 
pohostinství.
Soutěž byla vyhlášena ve dvou kategori-
ích. Do první věkové kategorie (do 15-ti 
let) se zapsalo 9 hráčů a do druhé kate-
gorie (15 let a výše) se zaregistrovalo 24 
hráčů, z tohoto počtu byly pouze dvě ženy. 
Potěšila nás vysoká účast příznivců toho-
to sportu a můžeme říci, že úroveň hry se 
každoročně zvyšuje. U stolů si měřili své 
dovednosti místní obyvatelé z Vlkanče, 
Kozohlod a Přibyslavic, spolu s návštěvní-
ky ze  Šebestěnic, Tupadel, Potěh, Čásla-
vi a Nových Dvorů.
VÝSLEDNÁ LISTINA:
1.kategorie 
1. místo David Semerád z Kozohlod

2. místo Miroslav Altmann z Vlkanče
3. místo Lukáš Altmann z Kozohlod
4. místo Štěpán Machu z Čáslavi
5 - 9 místo bez určení pořadí Daniel Ště-
pánek, Tomáš Adamec, Jakub Semerád, 
Lukáš Volenec, Marek  Mikulenko
2.kategorie
1. místo Jan Vrbík z Nových Dvorů 
2. místo Radek Zikmunda ze Šebestěnici
3. místo Luděk Vlach ze Šebestěnic
4. místo Josef Semerád z Kozohlod

Plán akcí rok 2014
31.1.2014 - Výroční schůze od 19.00 hod 
na místních kabinách.
30.4.2014 - Pálení čarodějnic
26.7.2014 - Pouťová zábava
27.9. 2014 - Posvícenská zábava
25.12.2014 - Vánoční zábava
Další akce budou upřesněny dodatečně 
během roku.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

 � Účastníci novoročního fotbálku 

 � Hráči turnaje ve stolním tenise – 1. kategorie
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ČSCH VLKANEČ
Plemenitba a odchov králíků
Platí několik zásad, předpokládáme, že 
98% zájmových chovatelů upřednostňuje 
masnou produkci. Již jsme si minule řekli, 
že k tomuto účelu jsou nejvhodnější střed-
ní plemena brojlerového typu. 
Připomenu ještě několik nejdůležitějších 
zásad úspěšného odchovu:

- Zdraví: Vybraní jedinci určení k plemenit-
bě musejí být zdraví. Měli bychom mít jisto-
tu, že zvířata pocházejí ze zdravého chovu, 
pakliže v mládí prodělali jakoukoli chorobu 
do chovu jsou již nevhodní i kdyby byli se-
bekrásnější.

- Fyzické předpoklady: Chovní jedinci mu-
sejí mít dobré fyzické předpoklady a musí 
být dostatečně fyzicky a pohlavně dospělí. 
Předpokládá se, že stáří u samců by mělo 
být 12 měsíců, samice mohou být o něco 
málo mladší. Nemá význam spěchat se 
zapouštěním, příliš  brzká plemenitba se 
později vymstí.

- Výživa: Důležitá je i správná výživ, je tře-
ba vědět co králíkům prospívá a co nikoli. 
U jatečních kusů upřednostňujeme kvalitní 
seno, dostatek pitné vody (s přídavkem 
soli a octa), ječmen, vařené brambory, mr-
kev, přidávat můžeme vitamínové a mine-
rální směsi a v období vegetace 1x denně 
trávu, větvičky ovocných stromů a v zimně 
občas větve z jehličnanů (smrkové). Denní 
dávka by měla být stejná s přihlédnutím 
na růst. Krmíme 3x denně v menších dáv-
kách, aby krmivo bylo vždy spotřebováno.

- Hygiena: Neméně důležitá je i hygiena, 
sočívá v častém čištění kotců, ideální je 
1x za pět dní. Jednou za měsíc kotec vy-
dezinfikujeme. Kotce by měly být prostor-
né, vzdušné (ne dvířka zakryté různou sí-
ťovinou nebo jesličkami), suché a prosté 
průvanu. Kotce by měly být situovány vždy 

tak, aby v horkých letních dnech nebyly vy-
staveny přímému slunci.

- Zdravotní prevence: Nesmíme zapomí-
nat také na zdravotní prevenci. Je vždy 
jednodušší problémům předcházet, než je 
později řešit. Samici od králíčat odstavuje-
me co nejpozději. Chybou je, když se krá-
líčata odeberou od samice brzy a přemístí 
se do jiného prostředí, v tomto okamžiku 
je zaděláno na problém. Králík je živočich 
velmi náchylný ke stresu, projeví se zaží-
vací potíže a většinou se objeví koxidioza. 
Králíčatům ve stáří 4 týdnů nebo dříve, kdy 
začnou sami pít, podáme do napájení po 
tři dny preventivně přípravek ESB. To samé 
opakujeme asi týden před odebráním sa-
mice. Vakcinujeme králíčata vždy, když 
jsou ještě u samice. Pakliže máme králíků 
více, vyplatí se vakcinaci rozdělit a to nej-
dříve proti moru a za týden až deset dní 
proti mixematóze. S prodlužujícím dnem 

se u chovných jedinců probouzí pohlavní 
aktivita a samice jsou svolné k páření. 
Pakliže nemáme kotce dostatečně chráně-
né raději neplánujeme narození mláďat na 
únor, ale později.

Stolní bodování
Již tradičně 28. prosince proběhlo stolní 
bodování v pohostinství v Dobrovítově. 
Tentokrát se soutěžilo o putovní pohár Ing. 
Josefa Zadiny za nejlepšího králíka. Hod-
nocení a přednášku u chovu králíků měl 
posuzovatel Čeněk Pozdník z Kutné Hory. 
Součástí výstavy nejlepších králíků byla 
malá výstavka ovoce vypěstovaného a vy-
šlechtěného v našem kraji. Bohaté pohoš-
tění a přátelské posezení bylo umocněno 
ochutnávkou horké medoviny. Putovní po-
hár získal Karel Čadil ze ZO Říčany u Prahy 
za plemeno zakrslý bílý beran červenooký.         

(Josef Rejnek, Vlkaneč) 

 � Putovní pohár Ing.Josefa Zadiny a ostatní ceny

MS DIANA VLKANEČ
Hubertská zábava a myslivecký ples 
Dne 8. 11. 2013 uspořádalo naše sdružení Hubertskou zába-
vu, kde se poprvé představila hudební skupina SOBAKO. Ta 
přispěla ke spokojenosti a dobré atmosféře všech návštěvní-
ků, stejně jako bohatá tombola. Z toho důvodu si to u nás 
zopakovala i na mysliveckém plese dne 17. 1. 2014. Opět ne-
chyběla bohatá tombola včetně zvěřiny (prase divoké, muflon, 
zajíc, bažant) a příjemná atmosféra. Děkujeme všem, kteří se 
přišli pobavit. 

Hony
První víkend listopadu 2013 byl ve znamení začátku společ-
ných honů. Celkem se uskutečnili čtyři, při kterých bylo uloveno 
jedno divoké prase, 33 kachen, 23 bažantů, 5 zajíců a liška. 
Po úspěšném absolvováním mysliveckého kurzu byli pasování 
za myslivce dva noví členové – Petr Krčík a Richard Zelený. 

Brigády
Pro zvěř bylo zajištěno krmení na zimu. Zvěř se v současné 

době pravidelně přikrmuje. Za účasti brigádního referenta p. 
Buriana Václava a nového člena p. Krčíka byla provedena změ-
na ve vytápění klubovny. Původní otevřený krb byl nově nahra-
zen teplovodní vložkou s výměníkem.     

(Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

 � Výřad zvěře
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Koutek ovocnářeKoutek ovocnáře
...aneb co je dobré udělat v sadě pro lepší úrodu:

     Leden – Únor
Leden a únor jsou měsíce kdy v sadě nemůžeme téměř nic 
dělat. V teple domova se můžeme ve volných chvílích vě-
novat studiu různých odborných publikací a časopisů, aby-
chom získali vědomosti a mohli je na jaře náležitě použít. 
Rád bych se vrátil ještě několika větami k opomíjenému 
ovocnému druhu, který dnes opět zažívá velkou renesanci, 
je jím „švestka domácí“. Něco málo z historie: Každý ví, že 
panovník Karel IV. přivezl do českých zemí vinnou révu. Z 
historických pramenů je ale doloženo, že se na našem úze-
mí pěstovala již za dob Velkomoravské říše. Co však nelze 
Karlovi IV. odepřít je, že přivezl do českých zemí švestku, 
která zde zdomácněla. Velmi dobře se šlechtila, množila a 
rozšiřovala pro své mnohostranné použití a to nejen u nás, 
ale v celé střední Evropě. Dodnes se švestky v různých kra-
jích nazývají lidově „karlata“. Švestka má nezastupitelnou 
úlohu ve výživě člověka, obsahuje mimo spousty vitamínů 
mnoho minerálů a ostatních látek, které jinému ovoci chybí 
nebo jsou zastoupeny jen v malé míře. Ještě ve 20. letech 
minulého století byla produkce švestek oproti jablkům dvoj-
násobná. Z důvodu skladování a přepravy se však postupně 
snižovala. 

Březen
Neměli bychom opomenout před roztáním posledního sně-
hu rozhodit pod ovocné stromy NPK (nebo Cererit) a ledek 
vápenatý (pozor, ne k broskvoním). Dodání čistých živin v 
tuto dobu je velmi důležité, jelikož květní pupeny na příští 
rok se tvoří koncem května a začátkem června. Zvlášť stro-
my starších odrůd trpí přeplozováním a tím pádem nezbývají 
látky (asimiláty) na tvorbu květních pupenů na další rok. 
Lidově se říká ,,loni dal hodně, letos odpočívá“. Toto je vždy 
chybou pěstitele. Důležité je, v roce kdy má dojít k přehnané 
úrodě, provést probírku plodů, ale předpokládám, že naši-
nec nebude mít k tomuto zásahu čas ani chuť. Místo toho 
provedeme hodně pozdě jarní řez čímž odstraníme poměr-
nou část květů a tím pádem v kořenech zůstane dostatek 
látek pro tvorbu květních pupenů pro příští rok. Toto lze 
praktikovat pouze u jádrovin. Pakliže máme stromky, které 
rostou velmi pomalu, provedeme hlubší omlazovací řez brzy 
na jaře s podporou dusíkatých hnojiv. V tomto případě mu-
síme každou větší ránu ošetřit. Ostatní normálně rostoucí a 
plodící jádroviny budeme upravovat řezem až v dubnu.      

(Josef Rejnek, Vlkaneč)

Římskokatolická farnost Žleby a přáte-
lé kostela sv. Václava v Přibyslavicích, 
ve spolupráci s mysliveckým sdružením 
Vlkaneč pořádali 16. listopadu 2013 v 
15,00 hod. v kostele sv. Václava v Při-
byslavicích HUBERTSKOU MŠI, kterou 
provedlo Trubačské trio Čáslav a mužský 
pěvecký sbor. Výtěžek sbírky při mši sva-
té 7.800,- Kč byl vložen na účet farnosti 
(č.účtu 256468600/0300, v.s. 1342) a 
bude použit na pokračování oprav střechy 
kostela. V průběhu prosince 2013 na účtu 
přibyly další sponzorské dary a částka se 
zvýšila na více než 24.000,- Kč. V té době 
jsme rovněž podali žádost Středočeskému 
Fondu kultury a obnovy památek o dotaci 
na opravu střechy kostela. V současnosti 
pracujeme na žádosti o dotaci z prostřed-
ků MAS Lípa pro venkov, plánujeme rovněž 
požádat o dotaci Ministerstvo kultury a 
Fond solidarity biskupství královéhradec-
kého.  
Jak jistě všichni víte, v roce 2013 byla 
provedena obnova nátěrů věže a osaze-
ní pletiva proti holubům v celkové ceně 
42.911,44 Kč. Jen doplním, že projekt na 
opravu střechy stál 7.500,- Kč. Obě tyto 
částky byly uhrazeny ze sbírky uspořáda-
né při předvánočním koncertě čáslavské 
chrámové scholy v prosinci 2012 a z pří-

spěvků sponzorů. Tím byly v loňském roce 
vyčerpány téměř všechny prostředky z účtu 
farnosti, na kterém se shromažďují peníze 

na opravu kostela.
(MUDr. Dobromila Lebedová, 

Přibyslavice) 

PŘÍSPĚVKY  NAŠICH  SPOLUOBČANŮ

 � Trubačské trio Čáslav

HUBERTSKÁ MŠE v kostele sv. Václava v Přibyslavicích
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Cvičení žen a dívek
Stále trvá pravidelné cvičení pro všechny ženy a dívky, 
každé  úterý v budově základní školy v 19.00 hod.

? ?
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás 
prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.
Pro tentokrát jsme připravili několik nejčastějších dotazů našich občanů, které zazněly na zastupitelstvech nebo byly položeny přímo 
některým ze zastupitelů.

� Kdo financoval výstavbu kanalizačního řadu ve Vlkanči v ulici na Klucké Chválovice?
Investorem této akce je VHS Vrchlice-Maleč, náklady na stavbu činí 3.433.806,-Kč bez DPH. Naše obec poskytla firmě VHS Vrchlice-Maleč 
finanční příspěvek ve výši  1.716.903,-Kč. Proto, aby mohla tuto částku vyplatit, byl sjednán úvěr u banky v hodnotě 500.000,-Kč.

� Kdy se bude opravovat komunikace před poštou ve Vlkanči?
Obec podala žádost o dotaci ze SFROM Středočeského kraje na opravu této komunikace. Pokud nám Středočeský kraj dotaci při-
dělí, proběhne oprava již v tomto roce.

� Bude se odbahňovat rybník v Přibyslavicích? 
I tato akce je závislá na dotacích. Obec podala žádost o dotaci ze Státního fondu životního prostředí, pokud budou finance přiděleny, 
odbahnění a oprava hráze může proběhnout rovněž v tomto roce. 

� Bude se prý sestavovat nový plán obnovy venkova, jaké investiční akce obec plánuje?
Ano, obec v současné době připravuje nový Plán obnovy venkova na období 2014-2021. Plán by měl obsahovat všechny akce, na 
které by obec mohla žádat dotace. Není podmínkou všechny akce realizovat, ale ty které nebudou do plánu zahrnuty, nemohou být 
financovány za pomoci dotací.

Navržené akce:

� Výstavba a opravy chodníků a místních komunikací ve všech třech obcích.   
� Výstavba nových a opravy stávajících inženýrských sítí ve všech třech obcích.   
� Úpravy veřejných prostranství a zeleně ve všech třech obcích.   
� Opravy a modernizace obecních budov ve všech třech obcích.   
� Odbahnění rybníků ve všech třech obcích.   
� Výstavba čistírny odpadních vod v obci Přibyslavice.
� Výstavba sportovního a dětského hřiště v obci Kozohlody.   
� Výstavba obchodu se smíšeným zbožím v obci Kozohlody.   
� Modernizace sportovního a dětského hřiště v obci Vlkaneč.   
� Výstavba multifunkčního kulturního domu a tělocvičny v obci  Vlkaneč.
� Výstavba domu pro seniory a obecních bytů.     (starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

DOTAZY  NA  STAROSTU

 - pohyblivá složka    .   .   .   .   .   .   .   .   .   .  41,45 Kč/m3 s DPH

 - pevná složka do 30 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .  425,50 Kč s DPH
  31 – 500 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .  463,20 Kč s DPH
      501 – 3.000 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .       1.061,51 Kč s DPH
    3.001 – 10.000 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .       4.641,72 Kč s DPH
  10.001 – 30.000 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .     24.100,42 Kč s DPH
  30.001 – 80.000 m3   .   .   .   .   .   .   .   .   .   110.905,79 Kč s DPH
  80.001 a více   .   .   .   .   .   .   .   .   .   209.277,82 Kč s DPH

 Cena stočného od 1.1.2014    .   .   .   .   .   .   .   .   .   .  36,51 Kč/m3 s DPH

OZNÁMENÍ VHS VRCHLICE - MALEČ, a.s. 
O CENĚ VODNÉHO A STOČNÉHO PRO ROK 2014

Vážení odběratelé, zákazníci,

Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč. a.s. Vám oznamuje, že od 1.1.2014 dochází k úpravě ceny vodného a stočné-
ho. Cena stočného je účtována v jednosložkové formě, cena vodného je účtována ve dvousložkové formě. Dvousložková forma 
obsahuje složku, která je součinem ceny podle cenových předpisů a množství odebrané vody a pevnou složkou stanovenou v 
závislosti na ročním množství odebrané vody. Cena vodného je věcně usměrňována a řídí se cenovými předpisy.

 Cena vodného od 1. 1. 2014



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo x strana 10O B C E  V L K A N E Č číslo 1 strana
10ZPRAVODAJ

Při jednom podzimním rodinném obědě mi bylo jemně 
a mírně naznačeno, že vánoční svátky budou letos  jiné. Při 
kávičce a bublanině mi to obě snachy vysvětlily. Jak prosté 
- jedna rodinka se pojede štědřit a veselit k tchánům z dru-
hé strany a to jim docela škodolibě přeji, ať si je taky užijí 
se vší parádou, no a druhá rodinka Vánoce bojkotuje zcela. 
Už 20.12. jedou na hory a vrací se na Silvestra. Trochu mě 
to zaskočilo a zamrzelo, tedy 
dost mě to zamrzelo. Muž to 
vzal v klidu a hned si na tom 
našel pozitiva, ostatně jako 
vždy. Toho jen tak nic neroz-
hodí. Budeme letos poprvé po 
40-ti letech na Štědrý den a ve-
čer sami. A tak po pár propla-
kaných nocích jsem vyprala 
kapesníky a slíbila si, že mě ty 
letošní Vánoce nedostanou a báječně si je užiji, tak jako ještě 
nikdy. A taky že jo! 

A začala jsem rázně, žádný velký úklid, žádné velké ná-
kupy, cukroví pomálu a ani s jídlem to nebudeme o svátcích 
přehánět. Předvánoční nákupní horečka mě míjela velikým 
obloukem, davové a i jiné šílenství mě kupodivu nechávalo 

v klidu, byla jsem pevná jako zapomenutý beton v kolečku 
na stavbě a statečně jsem odolávala veškerému vánočnímu 
reji. Mladí přijeli na víkend před Vánoci a tak jsme si užili 
vánočního veselí vrchovatě. No a Štědrý den? Myslela jsem, 
že ač se tvářím odhodlaně a statečně celý to jak se znám, a 
já se znám docela dobře, zase probulím. Ale nikolivěk! Byly 
to jedny z nejhezčích Vánoc. A proč? Měli jsme na sebe a 

pro sebe po dlouhé době zase 
čas!!! Dlouho jsme vstáva-
li, bohatě snídali, chodili na 
dlouhé procházky, dívali se 
snad na všechny pohádky, 
oprášili stolní hry a u nich se i 
pohádali, do noci hráli karty a 
v mezičase jsme si vařili grog, 
punč a svářeli víno. Navštívili 
jsme příbuzenstvo, pobyli u 

přátel a i k nám dojeli kamarádi. Vánoce jsme si užili v klidu 
a pohodě a bylo to báječné. Samozřejmě, že mě všichni moji 
blízcí chyběli a i se mi stýskalo, ale pár telefonátů ve správný 
čas a bylo zase dobře. Sjeli se všichni na novoroční oběd, byl 
nás opět plný dům a všechno bylo zase tak, jak má být.

 (Slunečnice)

L I TERÁRNÍ  RUBRIKA

VÁNOČNÍ 

SVÁTKY

Redakční rada: Zpravodaj obce Vlkaneč – čtvrtletník obce Vlkaneč, vydává obecní úřad Vlkaneč, tel.:327 391 106. Redakční 
rada: šéfredaktor Bohumila Semrádová, za SDH Kozohlody Mgr.Hana Mazalová Klečáková ml., za ZŠ, MŠ a SPOZ  Vlkaneč Mgr.
Marcela Formánková, za SDH Přibyslavice Marcela Němcová, za SDH Vlkaneč Michaela Časarová, za TJ Sokol Vlkaneč Martina 
Nováková, za MS Diana Jiří Volenec ml.

ÚNOR - DUBEN 2014
ÚNOR :
 1.2.2014 hasičský ples v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody, hraje Universum

BŘEZEN :
 1.3.2014 hasičský ples v Přibyslavicích v místním pohostinství, pořádá SDH Přibyslavice, hraje Universum               
 1.3.2014 maškarní ples ve Vlkanči v místním pohostinství, pořádá SDH Vlkaneč, 
  hraje NoBody
  8.3.2014  oslava MDŽ v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody, 
  hraje Věnovanka

DUBEN :
 30.4.2014 Pálení čarodějnic ve Vlkanči na fotbalovém hřišti, pořádá TJ Sokol Vlkaneč
 30.4.2014 Slet čarodějnic – ZŠ a MŠ Vlkaneč
Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách. 

PŘEHLED  PLÁNOVANÝCH AKCÍ  

SAUNASAUNA V budově kabin TJ Sokol Vlkaneč je až do března v provozu 

sauna pro veřejnost, každou sobotu od 18:00 hodin


